
TOEZEGGINGENLIJST 21 april 2022 Nieuw is rood
Nr. Toezegging Onderwerp Inhoud Door Datum Domein Afdoeningsdatum Stand van zaken
2022-02/167 Toezegging Overzicht aangenomen moties 1. Motie Financiele steun voor huishoudens met energiearmoede (6 dec

2021): Voorzitter bespreekt in college dat PvdA de afhandeling
onbevredigend vindt. Er is geen plan van aanpak gemaakt.
2. Motie verduurzaming woningen voorrang aan slecht geïsoleerde
woningen (6 dec 2021): Voorzitter bespreekt in college dat PvdA de
afhandeling onbevredigend vindt. Er is geen memo gekomen. Wanneer
komt dat?

Ten Bruggencate 28-2-2022 Q2 1. Het college heeft op 8 maart groen licht gegeven om een regeling tegemoetkoming
energiearmoede uit te werken. Deze komt in Q2.
2. Het college heeft hier nog geen antwoord op gegeven. PvdA verzoekt in raadsvergadering 21-04-
2022 om een reactie.

2022-02/166 Toezegging BUCH ICT Actueel debat PH zegt toe dat na afronding van die rechtszaken, zij graag in gesprek
met de raad gaat. Om te bespreken hoe e.e.a. feitelijk is gegaan en ook
om voor de toekomst lering te trekken uit het hele proces.
PH Ten Bruggencate neemt ook de volgende thema’s mee voor het
gesprek met de raad, na afronding van de rechtszaken:
1. Het doen van aangifte.
2. De vraag of Berenschot niet te rooskleurig is geweest bij de conclusies
in het evaluatieonderzoek over het vijfde huis.

Ten Bruggencate 28-2-2022 Na afronding van de rechtzaken gaat de ph graag in gesprek met de raad.

2022-02/163 Toezegging Parkeernorm kleinere woningen
(Ter Coulster)

Ph Opdam zegt toe door Kennemer Wonen te laten kijken naar de
mogelijkheden mbt het inzetten van deelauto's op locatie Ter Coulster.

Opdam 7-2-2022 BOR

2022-01/162 Toezegging Masterplan Centrumgebied Er komt een memo naar de raad over de voortgang Masterplan
Centrumgebied, zodra de nieuwe projectleider is aangesteld.

Van Diepen 31-1-2022 RO Het streven is om eind maart/begin april een memo naar de raad te sturen. 21-04-2022: GBH vraagt
wanneer memo komt.

2022-01/161 Toezegging Schiphol  PH Van Diepen zegt toe dat de terugkoppelingen van het regioforum
(Schiphol) via de mail naar de raad komen.

Van Diepen 31-1-2022 De verslagen zijn binnengekomen op 22 april en toegevoegd aan ingekomen stukken.

2022-01/160 Toezegging Inbreilocaties PH Van Diepen komt met een voorstel naar de commissie (na de
verkiezingen) over de kaderstellende rol van de gemeente bij
inbreilocaties naar aanleiding van de aangenomen motie versnelling
inbreilocaties.

Van Diepen 31-1-2022 Na de verkiezingen komt een voorstel. 21-04-2022 GBH vraagt wanneer, svp datum toevoegen.

2021-12/159 toezegging Rijksmiddelen voor woningen Ph zegt toe dat er over de rijksmiddelen voor woningen informatie naar
de raad komt zodra dit beschikbaar is. (nav de vraag of hierbij ook
middelen voor Heiloo beschikbaar zijn)

Van Diepen 20-12-2021 De nieuwe kabinetsplannen worden voor de gemeenten financieel vertaald bij de meicirculaire. De
voorlopige berichtgeving over de rijksmiddelen voor woningbouw n.a.v. kabinetsplannen duiden op
een herverdeling van het gemeentefonds. De impact op het gemeentefonds voor Heiloo zal bij de
publicatie van de meicirculaire bekend worden gemaakt.

2021-12/157 toezegging Raadsinformatiebrief aanbesteding
Huishoudelijke ondersteuning

GBH komt met een bespreeknotitie nav brief B03 (ingekomen stukken 20
december 2021)

20-12-2021 21-04-2022: GBH levert deze maand een bespreeknotitie aan.

2021-12/156 toezegging aanpassen parkeernorm kleinere
woningen (motie)

Ph komt naar de raad met voorstellen n.a.v. de motie. Opdam 20-12-2021 BOR Het college heeft een memo opgesteld die ter behandeling aan de commissie is voorgelegd.Wordt
besproken in de commissie op 7 februari 2022.
Wordt meegenomen bij het nieuwe parkeerbeleidsplan.

2021-12/154 toezegging Ontwerpbestemmingsplan
Zandzoom

Ph zal de inwoners goed informeren over het aanpassen van de planning
van het ontwerpbestemmingsplan. Ph kijkt naar mogelijkheden om
tijdelijk mee te experimenteren aangaande de verkeersdrukte op
Stationsweg.

Opdam 20-12-2021 Naar aanleiding van aanpassen planning ontwerpbestemmingsplan is persgesprek geweest.
Onderzoek verkeer in uitvoering.

Raad 31-01-2022: PH Opdam zegt toe dat dat de uitkomsten van het verkeersonderzoek naar de
raad komen, zodra het college hierover heeft gesproken. De raad wordt op de hoogte gehouden van
de planning.

2021-12/153 Toezegging Verkavelingsplan Liguster
Zuiderloo

Ph neemt suggesties mee om te kijken naar duurzaamheid van de
woningen en groenere parkeerplekken ivm klimaatadaptatie

Opdam 20-12-2021 Suggestie wordt meegenomen bij de uitwerking van de plannen. Beoordeling van de duurzaamheid
van de woningen vindt plaats in het kader van de aanvraag voor omgevingsvergunning. Hierbij zal
i.i.g. moeten worden voldaan aan de reguliere eisen t.a.v. duurzaamheid. Een aanvraag voor
omgevingsvergunning kan worden ingediend op het moment dat het uitwerkingsplan onherroepelijk is
geworden. Een uitwerkingsprocedure moet nog gestart. Inpassing groenere parkeerplekken i.v.m.
klimaatadaptie wordt meegenomen bij het inrichtingsplan voor de openbare ruimte. Dit inrichtingsplan
wordt parallel aan de uitwerkingsprocedure opgesteld.
Gezien in college van 25 januari 2022.
Raad 31-01-2022: de reactie van het college is niet volgens de gedane toezegging volgens mw.
Veerbeek. Er zou gekeken worden naar extra duurzaamheidseisen. PH Opdam zegt toe hierop terug
te komen.

2021-12/151 Toezegging Ontwerpbestemmingsplan
Zandzoom

Wethouder Opdam maakt een bespreeknotitie over de stand van zaken
Zandzoom voor de cie van 20 december. Dit nav van zijn mededeling dat
het niet lukt om op 20 december al een bestemmingsplan voor te leggen.
In januari volgt dan een tweede commissiebespreking gericht op
vaststelling van het plan door de huidige raad.

Opdam 6-12-2021 RO 1-7-2022 Notitie over stand van zaken voor cie van 20 december is aangeleverd. In cie van 20 december is de
planning van het bestemmingsplan door ph toegelicht. Zorgvuldig proces is nodig. Terinzagelegging
nieuw ontwerpbestemmingsplan vóór 1 juli 2022.

2021-12/148 Toezegging Tweede financiële
tussenrapportage (Firap) 2021

1. Vanuit het Jeugdfonds Sport en Cultuur is €49.000 teruggevloeid naar
de Gemeente. Ph. Van Diepen zegt een memo toe over de oorzaak
hiervan. 2. Er zal een evaluatie plaatsvinden over de overschrijding m.b.t.
de renovatie van het Baafje.

1. Van Diepen /
Beens 2. Van Diepen

6-12-2021 BV
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2021-11/145 toezegging Raadswerkgroep Regio Alkmaar 1. In februari 2022 komt een rapport richting de raden over de
samenwerking en positie raden en de positie en taken van
raadswerkgroep regio Alkmaar. Informatievoorziening en communicatie is
daar een onderdeel van. Rapport wordt geagendeerd. (vermelden op
LTA: gaat via agendacommissie).
Mw. De Jong gaat op verzoek van dhr. Van Splunteren na onder wiens
auspicien wordt geschreven en komt hier op terug.

GBH 8-11-2021 Medio november 2021: Regio Alkmaar heeft aangegeven alles beschikbaar te hebben gesteld en
vraagt welke specifieke  verslagen er nog missen. Vraag is door griffie per mail teruggelegd
(november) bij fractie van GBH.
Januari 2022 : geen aanvullende verzoeken meer ontvangen.

2019-04/146 toezegging Bomenkap in Heiloo 1. Ph zegt toe dat er een rondleiding/fietstocht door het dorp wordt
georganiseerd.

Van Diepen 17-4-2019 BOR Als gevolg van corona kon hier tot op heden geen invulling aan gegeven worden. Na installatie van de
nieuwe gemeenteraad wordt geinventariseerd in hoeverre er behoefte is aan een
rondleiding/fietstocht.

2021-11/143 toezegging Vuurwerk Ph heeft toegezegd het raadsbesluit van 9 november 2020 nu te gaan
uitvoeren voor wat betreft het inwonersonderzoek. Dit gaat niet lukken
voor de jaarwisseling (in eerste kwartaal 2022 wordt dit in gang gezet) .

Ten Bruggencate 8-10-2021 Binnenkort wordt hierover een memo geschreven en voorgelegd aan het college voor verdere
voortgang. Voorzitter 21-04-2022 Het memo is onderweg.

2021-10/141 toezegging BUCH begroting en 1e FIRAP 1. Ph zegt toe dat er een jaarlijkse terugkoppeling van de realisatie van
de taakstelling komt. 2. Binnen een maand komt de ph met een datum
waarop de financiele onderbouwing van de huisvesting gereed is.

Ten Bruggencate 11-10-2021 Correctie onder punt 2: binnenkort komt ph met een planning om meer duidelijkheid te creeren in de
discussie rond de huisvesting.
Stand van zaken 20 dec 2021: PH ten Bruggencate zegt toe dat er een nieuwsbrief van het BUCH
bestuur komt en zegt toe dat er voor de zomer een groffe planschets komt  van de huisvesting in het
gemeentehuis in samenhang met het centrumplan.

2021-07/141 toezegging Heiloo fietsdorp N.a.v. van het verzoek om een RIA over “Heiloo fietsdorp” te houden
wordt toegezegd dat de ph zijn best zal doen om dit in het najaar of iets
later te doen.

Opdam 5-7-2021 BOR 1-10-2021 Met het opstellen van een fietsbeleidsplan wordt in 2022 een start gemaakt. Bij het opstellen van het
plan wordt harmonisatievoordeel bereikt door het raamwerk en de aanpak van eerdere planvorming in
Castricum en lopende planvorming in Uitgeest aan te houden. Uiteraard biedt het plan voldoende
ruimte voor lokale invulling. Ook wordt op regionaal niveau verder invulling gegeven aan de ambitie
om een regionale doorfietsroute te realiseren. De input vanuit deze regionale studie vormt een van de
pijlers voor het nieuw op te stellen fietsbeleidsplan. Een RIA wordt georganiseerd zodra de nieuwe
gemeenteraad is geïnstalleerd.

2021-07/136 toezegging Groenbeleidsplan Bij het opstellen van het groenbeleidsplan volgend jaar wordt het thema
ecologische zones ook meegenomen.

Van Diepen 5-7-2021 BOR Q1 2023 In Q4 2021 is middels het opstellen van een bestuursopdracht gestart met het opstellen van een
nieuw groenbeleidsplan. Het thema ecologische zones wordt hierin opgenomen.
Het groenbeleidsplan wordt in 2022 opgesteld. Verwachte besluitvorming vindt plaats in Q1 2023.

2021-07/133 toezegging Masterplan Centrum 't Loo In september wordt een informatieavond voor omwonenden van ’t Loo
georganiseerd.
De ph neemt individueel contact op met De marktkooplui om met hen te
overleggen.

Van Diepen 5-7-2021 RO 10-11-2021 In januari is een nieuwe projectmanager begonnen, Violet van den Boorn. In april is een
kennismakingsafspraak ingepland met winkeliersvereniging ’t Loo. Ook in april wordt een
kennismakingsafspraak ingepland met de klankbordgroep. Voor de zomer wordt een informatieavond
gehouden met daarbij informatie over de onderwerpen die een rol spelen bij het verlevendigen van
het centrum (groen, wonen, duurzaamheid, toevoegen van functies, verkeer).

Zie ook toezegging 2021-04/119, voorstel om deze twee samen te voegen.

2021-06/131
2021-06/125

toezegging ONS groenprojecten 1. Komt terug met een procesvoorstel hoe de betrokkenheid met de raad
kan worden vormgegeven (via RIA, werkgroep, of via de commissie).
Sommige fracties vinden een RIA of een commissiebespreking
voldoende. D66 opteert eerder voor een werkgroep.
2 . zegt toe dat een go - no go moment in een vroegtijdig stadium wordt
besproken met de raad.
07-06-2021: Raad wordt geinformeerd zodra er een lijst van projecten is
en daarbij kunnen plannen worden doorgesproken met de raad. Is bereid
de keuzes met de raad te bespreken, maar niet de prioritering. Die
keuzes zijn al gemaakt.

Opdam 21-6-2021 31-3-2022 Onderdeel van de opdracht voor de projectleider Groen is om een procesvoorstel te doen hoe de
betrokkenheid van de raad vorm te geven.

Na de zomervakantie wordt uw raad geïnformeerd over de stand van zaken Groenprojecten O.N.S..
Er ligt dan een overzicht welke deelprojecten er op de korte en langere termijn haalbaar lijken.

2021-06/129 toezegging RES 1.0 PH komt in september terug naar de commissie over het onderzoek wind.
Gaat uit van 600 meter tot aan de woonkern.

Van Diepen 21-6-2021 31-12-2021 Het onderzoek naar de mogelijkheden om “wind” toe te voegen aan zoekgebied 13, met inachtneming
van de 600 meter grens ten opzichte van de dichtstbijzijnde woonkern, is in volle gang. Er is meer tijd
en onderzoek van de Omgevingsdienst nodig om volledig in kaart te kunnen brengen onder welke
voorwaarden de functie “wind” toegevoegd zou kunnen worden aan zoekgebied 13. BW 28 sep 21
Een collegeadvies is op basis van een aangenomen motie over dit onderwerp in voorbereiding en als
het college akkoord is wordt de raad de Raad geinformeerd.
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2021-05/122 toezegging Beleidsaanpak openbare
laadinfrastructuur

Ph zegt toe om tussentijds te monitoren of de aanleg van laadpalen
volgens planning verloopt.
Zal aandacht besteden aan de verlichting van de laadpalen en kijken
naar alternatieven.
Ph zegt toe een toelichting te sturen over de structuur en over hoe het
bestuursrechtelijk met MRA-e is geregeld.
Ph gaat de planning van het participatietraject na.
De ph komt voor de besluitvorming met een memo

Van Diepen 10-5-2021 BOR 31-12-2021 Op dit moment wordt alleen BUCH-breed het aantal gerealiseerde laadpalen gemonitord. Dit voorjaar
gaan we dit verfijnen. Dan gaan we ook per gemeente monitoren of de uitvoering volgens planning
verloopt (zodat – indien nodig - tijdig kan worden bijgestuurd). In 2021 heeft de gemeenteraad de
Beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur BUCH-gemeenten vastgesteld. In de plaatsingsleidraad
(die onderdeel uitmaakt van het beleidsplan) zijn criterea opgenomen om geschikte laadlocaties vast
te stellen. Een van de criterea is dat laadpalen niet direct voor deuren of ramen worden gesitueerd
zodat hinder zoveel mogelijk wordt beperkt. De BUCH kiest er voor om de realisatie van
laadinfrastructuur vorm te geven via de samenwerking in het project MRA-e met het
verzorgingsgebied Noord-Holland, Utrecht en Flevoland. MRA-e organiseert en beheert een regionale
concessie voor openbare laadinfrastructuur. De samenwerking in MRA-e heeft als voordeel dat de
gemeenten kunnen profiteren van schaalvoordelen, gezamenlijke kennis en een regionaal budget.
Het participatietraject kan op dit moment worden opgestart. De geplande doorlooptijd is twee
maanden. Indien bovengemiddeld veel reacties worden gegeven, zal dit langer duren. Gedurende het
participatietraject worden bestaande aanvragen en nieuw ontvangen aanvragen op de oude wijze
afgehandeld.

2021-03/116 toezegging Zienswijze Toekomstvisie RAUM Ph zegt toe een kostenplaatje te verstrekken van de operatie mbt het
verdiepen van het meer om de groei van waterplanten te verminderen.

Opdam 9-3-2021 31-3-2022 Het AB RAUM heeft ingestemd met het voorstel aanpak waterplanten vitaal platteland/ Amsterdam
wetlands. Daarin staat in het globaal plan van aanpak verwoord dat er nu eerst geld komt voor een
studie (170.000,-) en dat voor realisatie dan nog 1.020.000,- resteert voor de uitdieping. Wel wordt
zoveel mogelijk werk met werk gemaakt (o.a. Saskerleidam) waardoor er meer gedaan kan worden
voor hetzelfde geld. Er is subsidie vanuit het Rijk beschikbaar gesteld.

In 2021 is uitvoerig overleg geweest tussen RNH en Hoogheemraadschap over verdieping en andere
maatregelen om de biodiversiteit onder en boven water te vergroten. Mede daardoor is de studie nog
niet geheel afgerond. Het streven is om in juli 2022 voorstellen neer te leggen over deelprojecten bij
het algemeen bestuur van het RAUM, inclusief de financiën.

De kosten voor de studie komen lager uit dan de gesubsidieerde 230.000 euro. Er is met de provincie
afgesproken dat het restant toegevoegd mag worden aan de uitvoering. Na de bestuursronde in juli
wordt er een nieuwe subsidieaanvraag gedaan voor de realisatie van het project.

2020-12/193 toezegging Plusambitie Klimaat Heiloo Ph geeft aan aandacht te besteden aan maatschappelijk draagvlak en
aan de minima.
In het subsidiebeleid zorgen dat de minima ook toegang heeft tot de
klimaatmaatregelen.
De 6e pijler over groen wordt meegenomen in een raadsinformatieavond.
Ph zegt toe met een memo te komen over de 6e pijler voor de volgende
commissievergadering.
Over het verduurzamen van maatschappelijk vastgoed komt een notitie,
zowel over vastgoed in eigendom als vastgoed niet in eigendom zoals
kantines.

Van Diepen 16-12-2020 afgehandeld In maart 2021 ligt er een voorstel over de plusambitie klimaat met hierin aandacht voor natuur en
groen. In dezelfde maand wordt er een voorstel opgeleverd om het maatschappelijk vastgoed te
verduurzamen, de focus ligt hierin eerst op het gemeentelijk vastgoed i.v.m. de voorbeeldfunctie. Om
de status van de toezegging helder toe te lichten is een raadsinformatiebrief opgesteld. deze wordt op
8 juni behandeld in het B&W en gaat daarna naar de raad. Informatie is inmiddels naar de raad
verzonden. Voorgesteld wordt de toezegging als afgehandeld te beschouwen.GBH wil dit onderwerp
laten staan.

2020-11/99 toezegging Algemene Subsidieverordening Ph zal naar aanleiding van het verzoek van Heiloo Lokaal het verzoek
bekijken om volgend jaar een maand voor de begroting met een evaluatie
te komen.

Beens 2-11-2020 Samenleven 1-1-2023 De raad is toegezegd dat het college begin 2023 met een evaluatie komt omdat een eerder moment
geen goed beeld geeft van de werking van de nieuwe ASV (zie ook memo van 19 mei 2021).

2020-11/106 toezegging Tweede sporthal Ph houdt in de gaten of er een gymlokaal afgestoten kan worden en het
bewegingsonderwijs te laten plaatsvinden inde nieuwe hal.

Opdam 16-11-2020 31-3-2022 Het college houdt het in de gaten of er een gymlokaal kan worden afgestoten en het
bewegingsonderwijs in de nieuwe hal kan plaatsvinden.

2020-11/105
2020-10/98

toezegging Regiovisie Huiselijk geweld &
kindermishandeling

PH gaat na iom de 17 regio collega’s hoe de raad hierbij verder kan
worden betrokken.  Ph zegt toe dat er wordt toegezien op privacy en
AVG, dit komt terug in de uitvoering.
De kostenbeheersing komt terug bij het uitvoeringsplan, hoopt dan wat
meer specifieke informatie hierover te kunnen geven.
Het uitvoeringsplan komt in het eerste kwartaal 2021, hierin wordt
concreet handen en voeten gegeven aan de visie.

Beens 9-11-2020
19-10-2020

Samenleven 30-9-2022 In december 2020 is de regiovisie aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling 2020-2023 “Samen
zorgen voor veiligheid” vastgesteld door de 18 gemeenteraden in Noord-Holland Noord. In het
bovenregionale uitvoeringsprogramma staan de acties beschreven die nodig zijn om de ambities uit
de regiovisie te bereiken. De acties zijn opgesteld in samenwerking met centrumgemeenten,
ketenpartners en ervaringsdeskundigen en sluiten aan bij knelpunten die naar voren zijn gekomen uit
onderzoek. De acties geven aan waaraan de komende jaren extra aandacht moet worden besteedt in
de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling.

Dit bovenregionale uitvoeringsprogramma, is in december 2021 door het college vastgesteld en wordt
vertaald naar de lokale situatie in de vorm van een lokaal uitvoeringsplan. In dit proces worden de
adviesraden van het Sociaal Domein betrokken (procesplanning mei-september 2022). Het lokale
uitvoeringsplan wordt na vaststelling gedeeld met de raadscommissies.
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2020-10/181 toezegging Verkeersoverlast Zevenhuizerlaan Ph zegt toe te kijken naar een tijdelijke oplossing voor de oversteek
Zuiderloo-Breedelaan.

Opdam 21-10-2020 BOR In overleg met bewoners van de Zevenhuizerlaan is een tijdelijke oplossing besproken.
Geconcludeerd is dat de voorgestelde tijdelijke maatregelen niet voldoende effectief zijn. Afgesproken
is dat een defintief ontwerp van de herinrichting wordt afgewacht en van daaruit wordt gekeken of er
maatregelen vanuit de beoogde nieuwe situatie wellicht eerder kunnen worden uitgevoerd. Op 11
oktober jl. is er een informatieavond georganiseerd waarbij het Voorlopig Ontwerp is gepresenteerd.
Dit VO is beoordeeld en akkoord bevonden door het verkeerspanel, vanuit de bewoners is er echter
nog niet voldoende draagvlak voor VO.

Voor wat betreft de kruising Zevenhuizerlaan / Breedelaan / Haagbeuk is er een onafhankelijk advies
opgesteld door Sweco (verkeersdeskundig adviesbureau). Het advies is om het zicht te verbeteren
voor de fietsers afkomstig uit de Haagbeuk richting Breedelaan (groen weghalen) en de nieuwe
situatie waarbij de fietser voorrang moet verlenen aan het overige verkeer. Dit markeert tevens het
einde van het fietspad. Het is zeer waarschijnlijk dat dit advies opgevolgd wordt in het nog vast te
stellen ontwerp. Zodra er een DO is kan bekeken worden of het zinvol en haalbaar is om maatregelen
naar voren te halen.

2020-06/171 toezegging Holleweg 98 Rehoboth Ph zegt toe een toelichting over de vertraagde planning
Voorontwerpbestemmingsplan Holleweg 98 (Rehoboth).

Van Diepen 15-6-2020 De gemeente is in gesprek met Ballast Nedam. Het bedrijf denkt er over na om toch het
oorspronkelijk plan voor appartementen te realiseren. Daarvoor is in 2010 al een
omgevingsvergunning verleend. Die vergunning geldt nog steeds. Het plan zal dan wellicht iets
worden aangepast. In dat geval hoeft er ook geen nieuw bestemmingsplan te worden opgesteld.
Binnenkort wordt duidelijkheid verwacht.

2020-05/90
2018-12/69

toezegging Dierenwelzijn Ph zegt toe dat eind van het jaar een toekomstvisie gepresenteerd wordt
aan de commissie. Ph zegt toe dat de nota dierenwelzijn voor het
zomerreces wordt herzien. Het vergoedingsvraagstuk zal hierin
meegenomen worden.

Opdam 18-5-2020
10-12-2018

Q4 2022 In regionaal verband wordt gewerkt aan een toekomstbestendige oplossing voor dierenopvang en
vervoer. In het eerste kwartaal van 2021 start hiervoor een aanbestedingsproces.  In het tweede
kwartaal van 2021 is een actualisatie van de Nota Dierenwelzijn gereed voor besluitvorming. cie AZ
27 sep: Ph Opdam: De actualisatie vindt plaats als de aanbesteding rond is.

In regionaal verband is gewerkt aan een toekomstbestendige oplossing voor dierenopvang en
vervoer. Hiervoor heeft een aanbesteding plaatsgevonden die inmiddels is afgerond. Sinds begin dit
jaar zijn de vernieuwde contracten in werking getreden. Er wordt nu gestart met de actualisatie van
het dierenwelzijnsbeleid. Omdat het beleid in Bergen en Castricum eveneens aan actualisatie toe is,
wordt hier gezamenlijk opgetrokken. Oplevering is voorzien in het vierde kwartaal van 2022.

2019-11/163 toezegging Fietsparkeren Legt de raad in het voorjaar 2020 een plan voor over het parkeren van
fietsen bij het station. Dit plan wordt ontwikkeld in overleg met ProRail.
Voor de fietsparkeerplekken in de stationsomgeving waar de gemeente
zelf over gaat, wordt nu overlegd met omwonenden. Streven is voor het
eind van het jaar met de betrokkenen te hebben gesproken.

Opdam 4-11-2019 BOR Op 24 januari 2022 vond een RIA plaats over dit onderwerp. Deze was vooral bedoeld om raads- en
commissieleden bij te praten over de stand van zaken en het beoogde proces om dit onderwerp met
de omgeving op te pakken. In de periode daarna zullen de inhoudelijke gesprekken met de omgeving
(bewoners, ondernemers, etc.) gaan plaatsvinden.
De eerste gesprekken in het kader van de participatie gaan vanaf mei 2022 van start.

2018-09/128 toezegging Beeldkwaliteitsplan Aansluiting A9 Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de
ecologische verbindingszones.

Opdam 19-9-2018 RO 31-3-2022 Dit aspect is intern (ambtelijk) besproken met de beleidsmedewerker groen. Vooralsnog was er geen
aanleiding om extra ecologische verbindingszones aan te leggen. Dit punt wordt in het IPM-team
aangehouden totdat de aannemer geselecteerd is en het ontwerp door hem wordt uitgewerkt. De
aanbesteding wordt afhankelijk van de bestemmingsplanprocedure begin 2022 wederom gestart.
Ecologische verbindingszones kunnen bij de nadere detaillering ter overweging worden meegegeven
aangezien de ‘doorsteken’ naar de agrarische gronden aan de oostkant wellicht toch nog zullen
wijzigen.
Hierbij zal gezocht worden naar samenhang met de groenprojecten die voortkomen uit Overeenkomst
Nieuwe Strandwal (O.N.S.).
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